
 

Fråga till SBN Ordförande Sandra Lindholm 

Trångboddheten är påträngande på Bollebygdskolan. Det blir fler och fler tillfälliga, hyrda 
moduler på området. UN uppger i budgetunderlaget behov av lokaler för ytterligare 
förskoleavdelningar och lokaler för skola redan i början av nästa år. 
 
Fråga: Hur går det med Plan B? När får vi i fullmäktige ett förslag på permanenta lokaler på en 
ny lokation att ta ställning till ? 
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